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Termelői integráció

• Az összefogásban, közösségi fellépéssel 
teremthetők meg leghatékonyabban a piacra 
jutás feltételei és a zöldség-gyümölcs 
fogyasztás növelése. 

• Állami ösztönzéssel, nemzeti támogatások 
biztosításával tovább erősítjük a TÉSZ-ek
szerepét. 



A versenyképes ágazat alapja: 
1. Szakképzés

• Gondoskodnunk kell a korszerű szakmai 
ismeretek elérhetővé tételéről és elegendő 
számú szakember magas színvonalon 
történő képzéséről. 

• Vonzóbbá kell tennünk az ágazatot.



A versenyképes ágazat alapja: 
2. Generációváltás

• Társadalmunk elöregedésének jelei az 
agráriumban is jelentkeznek.

• Fiatal Gazda Tematikus Alprogram

• Szakpolitikai Program



Kezeljük az ágazat kihívásait:
1. Öntözés

• Az öntözésfejlesztés megkerülhetetlen 
terület.

• Célunk 2020-ig az öntözést akadályozó 
tényezők jelentős csökkentése és 2024-ig az 
öntözhető területek 100 ezer hektárral 
történő növelése.



Kezeljük az ágazat kihívásait:
2. Anyagi források

• Minden lehetséges támogatást megadunk a 
versenyképes gazdálkodáshoz.

• Célunk a kertészeti ágazat korszerűsítése, új 
ültetvények, technológia, termesztő 
berendezések kialakítása, gépek beszerzése. 



Kezeljük az ágazat kihívásait:
3. EU-s támogatások

• A Közös Agrárpolitika forrásai kiemelten 
fontosak Magyarország számára.

• Azon dolgozunk, hogy a mezőgazdaság 
számára – azon belül is a vidékfejlesztési 
célokra - elérhető uniós források ne 
csökkenjenek jelentős mértékben.



Kezeljük az ágazat kihívásait: 
4. Agrárkár-enyhítés

• A támogatások mellett legalább ilyen 
fontos a természeti kockázatoknak való 
kitettség csökkentése, a kiszámítható 
árualap és a termelői jövedelem 
biztonsága érdekében.

• Mezőgazdasági biztosítási díjtámogatás.

• Országos jégkármérséklő rendszer.



Az üvegházak jövője

• Jelenleg 140-150 hektár 
üvegházfelület van, 2020-ban 
várhatóan 160-170 hektár üvegház 
lesz.

• A szakma és a tárca számára is fontos, 
hogy fenntartható, minőségi 
mezőgazdaságot teremtsünk.



Köszönöm megtisztelő figyelmüket!


